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محمدی راد: تصمیم ما به مذاق بعضی ها خوش نیامد
واکنش سرمربی تیم والیبال فولاد سپاهان به حرف و حدیث های تبانی

دغدغه دوستان فقط منافع شخصی بود

ساعی: این وسط دود در چشم تکواندو رفت 
فائزه زمانی/ جای هادی ساعی روی صندلی فدراسیون تکواندو بالاخره 
محکم شــد. بعد از یک ماه بلاتکلیفی، نهاد ریاســت جمهوری ریاست 
هادی ســاعی را تأیید کرد تا فدراســیون تکواندو از بلاتکلیفی درآمده و 

نفسی راحت بکشد.
هادی ســاعی رئیس فدراســیون تکواندو بعد از تأیید ریاســتش توسط 
نهاد ریاست جمهوری، به خبرنگار »ایران« گفت: »هنوز حکمی به دست 
من نرســیده اســت اما نهاد ریاســت جمهوری ریاســت من را تأیید کرد و 
دیوان هم شــکایت بعضی دوستان نســبت به انتخابات را رد کرده است. 
ایــن وقفه اصلًا طبیعی نبود ولی دراین باره چیزی نمی گویم. این وســط 
فقط دود در چشم تکواندو رفت و هر یک روزی که می گذرد تکواندو لطمه 
بیشــتری می خورد. دوســتانی که کار و زندگی شــان را ول کرده و پیگیر این 
موضوعات بودند نشــان دادند که دردشــان تکواندو نیســت و فقط دنبال 
منافع شخصی شــان بودند .حالا بهانه دیگــری وجود ندارد و همین روزها 

باید حکمم را هم بدهند چون این بلاتکلیفی به ضرر تکواندو است.«
او حــالا مهم ترین هدفــش را برنامه ریزی برای مســابقات پیش رو 
می داند: »مسابقات حساسی پیش رو داریم و دغدغه اصلی مان فقط 
بازی های آسیایی نیســت.در ۶ماه اول سال آینده ۱۰رویداد مهم مثل 
جــام جهانی، گرنــد اســلم، گرندپری، کشــورهای اســلامی، بازی های 

آسیایی و تورنمنت های دیگری در پیش داریم 
که برایمان مهم اســت. همان طور که اشاره 
کــردم در حــال حاضــر دغدغــه اصلی مان 
همین مســابقات مهم اســت چون همگی 

حکم ســهمیه المپیــک را دارنــد. در همین 
و  آســیا  باشــگاه های  فجــر،  جــام  اســفند ماه 

جمهــوری  ریاســت  جــام  اوپــن  مســابقات 
فدراســیون جهانــی را داریــم کــه زمانــی 

باقی نمانده اســت و حــالا فقط منتظر 
را  کارم  ســریع تر  هرچــه  کــه  هســتم 

شروع کنم.«
احتمــال  بــه  واکنــش  در  ســاعی 
تغییــر در کادرفنــی می گویــد: »اول 
از همــه بایــد کمیتــه فنی را تشــکیل 
دهیــم تــا دربــاره مســائل مختلــف 
کادر  دربــاره  شــود،  تصمیم گیــری 
فنی هــم هرتصمیمی که کمیته فنی 

بگیرد همان اجرا خواهد شد.«

وزنه بــرداری  حــال  روزهــا  ایــن   / ورزشــی  گــروه 
چنــدان خــوب نیســت. هــر چند تــا دیروز شــرایط 
فــرق می  کــرد و بــا برکنــاری علــی مــرادی، رئیس 
بازنشســته فدراســیون، مخالفانــش دنبــال رئیس 
جدیــدی بودند تا وزنه بــرداری را از ورطــه نابودی 
نجــات دهنــد. امــا بــا برگشــت علــی مــرادی بــه 
فدراســیون شــرایط فــرق کــرد. حســین رضــازاده، 
نام آور وزنه برداری در گفت وگو با خبرنگار »ایران« 
می  گوید: »وزنه بــرداری ایران شرایط سختی  دارد. 
انجــام  وزارت ورزش  بررســی های لازم   مطمئنــاً 
شده است. اما درباره برگشت مرادی به فدراسیون 

چیزی نمی دانم و باید ببینیم چه پیش می  آید.«
طبــــق قوانیــن جدیــــد فدراســــیون جهانی هر 

فدراســیون ملی کــه ســــه  وزنه بــردارش دوپینگی 
پاریــس    2۰24 المپیــک  در  شــرکت  حــق  شــود، 
رئیــس  و  اســــبق  ملی پــوش  داشــت.  نخواهــد  را 
ســابق فدراســیون وزنه بــرداری با توجه بــه قوانین 
»قوانیــن  می  کنــد:  بیــان  جهانــی  ســختگیرانه 
ســــختگیرانه فدراســــیون جهانــی بــا مثبت اعلام 
نوجــوان  وزنه بــرداران  از  یکــی  دوپینــگ  شــــدن 
کشــورمان در رقابت هــای جهانــی عربســتان، کار 
آینــده تیــم ملــی را ســخت کــرده اســت. اگــر در 
اعــزام تیم های ملی پایــه به رقابت هــای مختلف 
از  را  پاریــس  ایــران،  نگیــرد،  صــورت  لازم  دقــت 
دســت می  دهــد. بــه نظــرم اصــرار بر حضــور تیم 
ایــران در جهانــی تیم هــای پایه ضروری نیســت  و 

اگــر وزنه بــرداران جــوان قرار بــه اعزام دارنــد باید 
از صافی هــای لازم عبــور کنند و تیمی ســالم عازم 
یونــان شــود. در غیــر ایــن صــورت شــاهد اتفاقات 
ناگواری خواهیم بود که ضربه سهمگینی بر پیکــــر 

وزنه برداری ایــران وارد خواهــد کرد.«
رضــــازاده کــه رئیــس انجمــــن پاراوزنه برداری 
فدراســیون جانبازان و معلولین نیز هست، درباره 
شــرایط حضــور وزنه بــرداران جانباز کشــورمان در 
بازی های پاراآســیایی  هانگژو نیــز می  گوید: »اولین 
اردوی تیم ملی برای شرکت در این بازی ها برگزار 
شــد و طبــق برنامه حســین توکلــی ســرمربی تیم 
بــزودی در تهــران تشــکیل می  شــود.  اردوی دوم 

اردوها تا زمان اعزام به چین ادامه دارد.«

او در ادامــه اضافه می  کند: »توکلــی که به تازگی 
هدایــت ملی پوشــان پاراوزنه بــرداری کشــــورمان 
را برعهــده گرفته، پس از کســــب نتایــــج خــــوب 

تیمــی  دارد  قصــد  جهانــی  رقابت هــای  در 
قدرتمنــد را روانــه بازی های پاراآســیایی 

چیــن کنــد. پاراوزنه بــرداران ایران 
پــــس از بازگشــــت از بازی های 

شــرکت  و  توکیــو  پارالمپیــک 
در رقابت هــای جهانی اکنون 
در شــــرایط نســبتاً خوبی قرار 

دارنــد و بــا حضــور در اردوهای 
آمادگــی با شــرایط ایــده آل عازم  

هانگژو خواهند شد.«

ارسال آیین نامه انتخابات کمیته ملی المپیک برای مجمع
دستورالعمل نحوه برگزاری انتخابات کمیته ملی المپیک برای اعضای 
مجمع فرســتاده شــد. هیأت اجرایــی کمیته ملی المپیک در دو جلســه 
آیین نامــه انتخابــات کمیته ملی المپیک را تدوین کــرد که در آن تعداد 
اعضــای ســتاد نظــارت به ۹ نفر رســیده اســت. آیین نامه بــرای اعضای 
مجمع فرستاده شده تا روز مجمع آن را بررسی کنند. مجمع کمیته ملی 
المپیک ۱۷ اسفند ماه برگزار می شود تا آیین نامه به تصویب اعضا برسد 

و بعد برای کمیته بین المللی المپیک ارسال شود.

فینالی متفاوت و سنت شکن برای دختران والیبال
فینــال بیســت و یکمین دوره لیــگ برتر والیبال بانوان امســال با حذف 
ذوب آهنی هــا شــکلی متفــاوت به خود گرفته اســت. والیبالیســت های 
ذوب آهــن کــه لقب پرافتخارتریــن تیم لیگ والیبال را یدک می کشــند 
امســال از راهیابی به فینال بازماندند و باریج اسانســی ها دیگر نماینده 
اســتان اصفهان یک پای فینال شــدند و به قولی ســنت شکنی کردند و 
حــالا برای مقابله با ســایپای مدعــی قهرمانی باید خــود را آماده کنند. 
ایــن پیکارهــا از ۱۳ آبان با حضور ۱۰ تیم آغاز شــده بود و امروز ســاعت 
۱5:۰۰ شاهد برگزاری فینال بین تیم های سایپا و باریج اسانس خواهیم 
بــود. دیــدار رده بنــدی هم بیــن پیــکان و ذوب آهن برگزار می  شــود. در 
ضمن فدراســیون والیبال به مقام های اول تا سوم لیگ به ترتیب ۱2۰، 

۷۵ و ۵۰ میلیون تومان پاداش می  دهد.

بسکتبال ایران در سید یک مسابقات کاپ آسیا
ســیدبندی مسابقات بســکتبال آســیا کاپ 2۰22 در شــهر بیروت لبنان 
انجام شــد و ۱۶ تیم حاضر در مســابقات با توجه به رنکینگ فدراسیون 
جهانــی در چهار گروه ســیدبندی شــدند. در ســید یک اســترالیا، ایران، 
نیوزیلند و چین، ســید دو کره جنوبی، فیلیپین، ژاپن و اردن، ســید ســه   
لبنان، چین تایپه، قزاقستان، عربستان و سید چهار اندونزی )میزبان(، 
ســوریه، هنــد و بحریــن قــرار گرفتند. مســابقات کاپ آســیا با یک ســال 

تأخیر، سال آینده در کشور اندونزی برگزار خواهد شد.

پیشروی مشکات الزهرا با یار امریکایی اش
مشکات الزهرا  صفی دختر تنیسور ایران با حذف در  

جــدول انفرادی مســابقات بین المللی ســطح یک 
جوانان، در دوبل به یک چهارم نهایی رسید.

گرنــد  در  حضــورش  کــه  صفــی  الزهــرا  مشــکات 
کــرد،  زیــادی  صــدای  و  ســر  اســترالیا  اســلم 

بــرای جمــع آوری امتیــاز رنکینــگ جهانــی  
و وضعیــت بهتــر در جــدول گرنــد اســلم 
فرانســه، در مســابقات تنیــس بین المللی 
ســطح یک جوانان  برزیل  شــرکت کرد که 

در مســابقه انفــرادی بــا پیروزی 
مقابــل تنیســور امریکایــی به 

دور بعــد رفــت، امــا باخت 
مقابل تنیســور چــک او را از 
دور رقابت ها کنار گذاشــت. 

مشــکات الزهرا صفــی بعد 
از مســابقه انفــرادی در دوبــل 

هم تیمی دنیلا آبراهام امریکایی شــد که دور اول تیم برزیل، لهســتانی 
را 2- یــک بردند و به یک چهارم نهایی رســید تا مقابــل برنده بازی دو 

تیمی که از کشور چک هستند برای صعود به نیمه نهایی بازی کند.

رقابت ساحلی بازان ایران در قهرمانی آسیای مرکزی
تیم های ملی والیبال ســاحلی با حضور در ســریلانکا، از فردا  در جدال 
با ســاحلی بازان آســیای مرکزی به رقابت می  پردازند. ســینا شــوکتی – 
مجتبــی آرو، تیــم ملی الــف و علی محفوظــی – مهدی قربان پســندی 
ســاحلی بــازان تیــم ملی بــه ایــران در این رقابت ها هســتند کــه از فردا 
بــا شــروع رقابت هــای قهرمانــی آســیای مرکــزی، بــا حضــور تیم های 
قزاقســتان، هند، مالدیو و سریلانکا برای ســه روز به رقابت می  پردازند. 
امیرحســین اســماعیل زاده سرپرست – سرمربی و حســن بازدرهوا هم 

داور ایرانی تیم را همراهی می  کنند.

 پنجشنبه 28 بهمن 1400 
 سال بیست و هشتم

 شماره 7852

دوپینگ وزنه بردار نوجوان، کار آینده تیم ملی را سخت کرد

رضازاده: وزنه برداری شرایط دشواری دارد

محمــدی راد  رحمــان  رنجبــر/  مهــری 
را  تیمــش  ســپاهان،  فــولاد  ســرمربی 
مقتدرانــه به پلــی آف لیــگ برتروالیبال 
دور  صدرنشــینی  بــا  آن هــم  رســاند، 
مقدماتــی؛ نتیجــه ای کــه خــودش هــم 
از آن راضــی اســت، هــر چنــد هنــوز کار 
بــرای شــاگردانش تمــام شــده نیســت. 
قبــل  فصــل  ناتمــام  کار  می  خواهــد  او 
را ایــن فصــل تمــام کنــد. محمــدی راد، 
حرف هایش را خیلی صریح و بدون هیچ 
ملاحظــه کاری می  زنــد. در حالی که این 
روزها خیلــی از مربیان در مصاحبه های 
مختلف حرف نتایج مشکوک به تبانی را 
پیش می  کشــند، اما محمدی راد ترجیح 
می  دهد هیــچ قضاوتی نکند. ســرمربی 
بــه حــرف و حدیث هــا هیــچ  ســپاهان 
اهمیتــی نمی دهــد و بــه گفتــه خودش 
تنهــا کاری را انجام می  دهد که به صلاح 

تیمش است.
ë  دور مقدماتی لیگ برتر والیبال را چطور

دیدی؟
خدا را شکر برای تیم ما خیلی خوب 
بــود. واقعــاً خودمــان از عملکــرد تیــم 
رضایــت داریــم. من از مدیران باشــگاه، 
بازیکنان و کادر تیم تشکر می  کنم. تیمم 

بــا عملکــرد خیلــی خوبــی که داشــت و 
صدرنشــین دور مقدماتی شد، حالا هم 
بــرای پلــی آف آماده می  شــود تــا نتیجه 

قابل قبولی بگیرد.
ë  ایــن روزها حــرف از نتایج مشــکوک به

تبانی لیگ هســت. حتی وقتی تیم شــما 
در هفتــه بیســت و پنجــم مقابــل فــولاد 
ســیرجان باخــت هــم بعضی هــا گفتند 
مشــکوک اســت. به نظر شــما واقعــاً دور 

مقدماتی تبانی داشت؟
من اصــلًا به خودم اجــازه نمی دهم 
درباره یک مجموعه دیگر قضاوت کنم. 
از طــرف دیگر ما هــر کاری بکنیم بازهم 
حرف هســت. ما ببریــم می  گویند چرا؟ 
ببازیــم هــم می  گویند چرا؟ امــا اهمیت 
نمی دهیــم و کاری را انجام می  دهیم که 
مصلحت باشگاه و تیم است. من قبل از 
دو بازی فولاد سیرجان و آذرباتری که نه، 
5 هفته قبل از پایان دور مقدماتی وقتی 
صدرنشینی تیم ما قطعی شد، تصمیم 
گرفتــم برای اینکــه فرم بدنــی بازیکنان 
از آمادگــی دور نشــود، بعضــی بازی هــا، 
ترکیــب کامل به زمین برود و در شــرایط 
ســخت هم بــه بازیکنانی کــه کمتر بازی 
کرده اند، فرصت دادیم. آنها هم جواب 

دادند و مــن راضی ام. البته این تصمیم 
ما به مذاق بعضی ها خوش نیامد. اصلًا 
هم اشکال ندارد. آنها کلاه شان را قاضی 
کننــد و فکــر کنند اگر جــای مــا بودند در 
لیگ با شــرایط سخت تیم شان را خسته 

می  کردند؟ یکسری از دوستان، تیم شان 
حالا شــرایط بدی دارد یا حذف شده اند. 
عملکــرد  تــا  می  خواهــم  آنهــا  از  مــن 
بــرای  کننــد. چــرا  را بررســی  خودشــان 
صعود نیاز به بازی سپاهان، پیکان، هراز 

و شــهداب یــزد دارنــد؟ خودشــان ببرند 
تــا ســقوط نکنند یــا بــه پلــی آف صعود 
کنند. همه تیم ها شــرایط خودشان را در 
نظر می  گیرند، ما هم طبق شــرایط تیم 

تصمیم گرفتیم.

ë پلی آف را چطور می  بینی؟
مــن توقع پلی آف جــذاب و زیبایی را 
دارم. همــه تیم ها عملکــرد خیلی عالی 
در دور مقدماتــی داشــتند، بویــژه 8 تیم 
صعود کننده به پلی آف، شایســته بودند 
و در پلی آف هم شــرایط بــرای تیم ها در 
سالن فدراســیون یکسان است، بنابراین 

رقابت های جذابی را می  بینیم.
ë شما موافق پلی آف متمرکز بودی؟

درواقع این مســأله تمام شده و دیگر 
بحث فایده ندارد. قبــلًا قرار بود بازی ها 
رفت و برگشــت باشــد، اما در نیم فصل  
بــا آرای تیم ها قضیه به ســمت پلی آف 
متمرکــز رفــت. خوشــبختانه فینال تک 
بازی به فینال 2 از ۳ بازی شد، تصمیمی 

که فکر می  کنم همه با آن موافق بودند.
ë  پلــی آف بــرای  شــما  تیــم  وضعیــت 

چطوراست؟
تیم ما خــوب تمرین کــرده و مهم تر 
اینکه مصدوم جــدی نداریم. تیم آماده 
می  شــود تــا در پلــی آف نمایــش واقعی 
داشته باشد. پاس گرگان اولین حریف ما 
در پلی آف است، تیم خوبی که بازیکنان  
با  تکنیکــی دارد. مــن توقــع یــک بــازی 

سخت را دارم اما به تیمم امیدوارم. 

تنیــس  زمانی/فدراســیون  فرینــاز 
روی میــز در شــاهکاری جدیــد نــام 
قبــل  را  قطــر  تــور  شــرکت کنندگان 
کــرد. اعــلام  تیم ملــی  انتخابــی  از 
درحالــی کــه قــرار اســت اســفندماه 
انتخابــی تیــم ملی برای مشــخص 
شــدن ترکیــب اعزامــی بــه میادین 
شــود،  برگــزار  پیــش رو  و  حســاس 
حــالا فدراســیون تنیــس روی میز در 
۴بازیکــن  همــان  عجیــب  اقدامــی 
همیشگی برادران عالمیان، هدایی 
و احمدیــان را بــرای حضــور در تــور 
قطــر ثبت نام کــرده اســت. البته که 
اقــدام فدراســیون بــرای ثبت نامــی 
زودهنگام قبــل از انتخابی تیم ملی 
شــرکت  چراکــه  اســت  طبیعــی 
کننــدگان بایــد یــک مــاه تا یــک ماه 
و نیــم زودتــر بــرای حضــور در تــور 
قطرثبت نام شــوند ولی فدراســیون 
می توانســت بــه جــای اینکــه لقمه 
انتخابــی  را دور ســرش بچرخانــد، 
تیم ملــی را قبــل از ثبت نــام نفرات 
بــرای تور قطــر برگزار کند تــا برمدار 
شایســتگی  کنــد.  حرکــت  عدالــت 
و  هدایــی  عالمیــان،  بــرادران 
احمدیان بر کســی پوشــیده نیست 
امــا پــای تــلاش و زندگــی ورزشــی 
صدها بازیکن دیگر در میان اســت 
که زیر ســایه ایــن ۴بازیکن، حضور 

در تورها را از دست می دهند.
جهانــی  رنکینــگ  بــه  اســتناد 
ایــن بازیکنــان و کوبیدنــش بــر ســر 
ســایر پینگ پنگ بــازان کار درســتی 
نیســت. رنکینگ جهانی تا حدودی 
نشان دهنده شایســتگی ورزشکاران 

در  بازیکــن  صدهــا  چراکــه  اســت، 
ایران به خاطر بی تدبیری فدراسیون 
عملًا تورهای بین المللی را از دست 
می دهند و همین باعث می شــود تا 

نتوانند رنکینگ خود را ارتقا دهند.
بــر  ایــن روزهــا  تنیــس روی میــز 
دور باطــل اســت، از طرفــی عده ای 
از بازیکنــان کــه بحــق شایســته هــم 
رنکینگ هایشــان  روی  هســتند، 
و  خوابیــده  فدراســیون  ســایه  زیــر 
درهمــان  حضــور  بابــت  خیالشــان 
معدود تورهای درنظر گرفته شــده، 
جهانی شــان  رنکینــگ  بــه  باتوجــه 
راحــت اســت امــا از طرفــی دیگــر، 
ســیلی از راکت بازان جوان شایســته 
و با اســتعداد پشت درهای تیم ملی 
مانده انــد و امکان حضور درتورهای 
مختلف بــرای تصاحــب رنکینگ را 

ندارند.
ناگفته نماند که اعزام راکت بازان 
بــه تورهــای بین المللــی همیشــگی 
نبــوده و همین ۴بازیکــن هم اغلب 
بــا جیب خــود بــه مســابقات اعزام 
می شوند، ولی همین چند توری هم 

که فدراســیون از دستش درمی رود و 
اقــدام به اعــزام می کند، به درســتی 

مدیریت نمی شود.
درحال حاضر مهم ترین دغدغه 
حضــور  هــم  ۴ملی پــوش  همیــن 
مختلــف  بین المللــی  تورهــای  در 
اســت چراکــه رنکینــگ ۳ نفــر اول 
تیم هــا، معــدل تیمــی آنهــا اســت.
درنتیجــه با افزایش اعــزام به تورها 
و ارتقــای رنکینــگ، خــود بازیکنــان 
بــرای مســابقات  در ســید مناســبی 
قــرار می گیرنــد و تــا پــای مــدال یــا 
مرحلــه قبل از مــدال به ابرقدرت ها 
و  چینــی  پینگ پنگ بــازان  یعنــی 
شانســی  مثــل  نمی خورنــد،  ژاپنــی 
که در ۴ســال اول ریاســت قارداشــی 
رئیــس فدراســیون تنیــس روی میــز 
با اعــزام به تورهای مختلف شــامل 
حال نوشــاد شــد و باعث شــد تا او با 
رنکینگ مناســب ســید خوب گرفته 
و در بازی هــای آســیایی جاکارتــا تــا 
یک هشــتم نهایی بــه ۴بازیکن برتر 
چین و ژاپن نخــورده و بتواند تنیس 

روی میز ایران را صاحب مدال کند.

پریسا غفاری / فدراسیون بسکتبال هنوز درگیر مسائل برگزاری 
مجمــع انتخاباتــی ریاســت اســت.هت تریــک لغــو مجمــع 
انتخاباتی عاملی شــد تا هر روز فــردی از وزارت ورزش و دفتر 
امور مشــترک ها از برگزاری یا عدم برگــزاری صحبت کند. اما 
در تمامی این صحبت ها لغو مجمع سوم را گردن درخواست 
شرکت کنندگان مبنی بر تعویق انتخابات می  اندازند. موردی 
که منصور اردســتانی، دبیر مجمع فدراســیون بسکتبال به آن 
اســتناد کرد و گفت نامه هایی از رؤسای هیأت ها به دست مان 
رســیده اســت کــه خواســتار لغــو مجمــع شــده اند. امــا وقتی 
ســراغ هیأت هــا می  رویم مشــخص می  شــود که تنهــا ۱۰ تا ۱5 
نفــر هیأت ها خواســتار لغو بوده اند و اردســتانی به حمایت از 

کاندیدای خاص تعداد درخواست ها را بالا برد.
مجتبی پیرعباسی، رئیس هیأت خوزستان در این خصوص 
به خبرنــگار »ایران« می  گوید: »کاری به جریان ارســال نامه یا 
ندادن آن ندارم، مهم این است که بسکتبال باید از بلاتکلیفی 
رها شود وگرنه به زیرمجموعه اش کاملًا ضرر می  رساند که این 
برای رشــته دانشگاهی خوب نیست. واقع بینانه هم به موضع 
نــگاه کنیــم بخوبی متوجه می شــویم کــه اوضاع بســکتبال به 
دلیل جو حاکم بر انتخابات پُر تنش و استرس زاســت. بخشی 
از ایــن فضای موجــود طبیعــی و مختص انتخابات اســت اما 
قسمت عمده  دیگر به مسائل حاشیه ای برمی گردد که زیبنده  

بسکتبال با فرهنگ بالای این ورزش نیست.«
او در ادامه تأکید می  کند: »تعدادی از کاندیداها در مجمع 
انتخاباتــی بــه همــه قــول مســاعد می دهنــد تــا همــه را  کنار 
خودشــان داشته باشــند اما با احترام به نظر آنان باید بگویم 
این کار اشــتباه اســت. آیا همــه وعده هــای  کاندیداها منطبق 
بــر واقعیت هاســت؟ بســکتبال ظرفیــت این همــه وعده ها و 
قول هــای مســاعدی را کــه کاندیداهــا می دهند، نــدارد. نباید 
افــراد را بــرای مقطعــی در کنار خــود راضی نگه داشــت. این 
موارد صرف نظر از اینکه چه کسی رئیس فدراسیون می شود، 
دردسرســاز خواهد شــد. بــا دامنه گســترده قول بــه دیگران و 
بعد از گذشــت مدت کوتاهی که نتوانستیم در شرایط موجود 
کنونــی توقعــات را برآورده کنیــم، دوباره بــر اختلافات دامن 
زده می شــود و آن موقــع دوبــاره ســهم خواهی ها و اختلافات 

مشکل ساز خواهد شد.«

به عقیده رئیس هیأت بســکتبال خوزستان بسکتبال ایران 
به فضای واقعــی و مهربانانه تر نیاز دارد: »جامعه بســکتبال 
ما بیمار است. در آن موج می  زند. وقتی بزرگترها تهمت های 
شــخصی می  زننــد دیگــر از  کوچک ترهــای ایــن جامعــه چــه 
انتظــاری می  تــوان داشــت. بایــد بدانیم کــه بســکتبال نیاز به 
فضــای واقعی و مهربانانه تر دارد. همچنین به کمک و تبادل 
نظر همه افرادی که می توانند گوشــه ای از کار را بگیرند و جلو 
ببرند، نیاز دارد تا با کمک همدیگر مشــکلات را برطرف کنند 

و باید پذیرفت که بسکتبال متعلق به همه است.«
مجتبــی پیرعباســی  از مشــکل بــزرگ جامعه بســکتبال 
کــه  افــرادی  ایــن جامعــه هســتند  صحبــت می  کنــد: »در 
بیکارنــد و می  خواهنــد از ایــن طریق پولدار شــوند. در حالی 
که بســکتبال ظرفیــت پولدار کردن همه این افــراد را ندارد. 
در ضمــن پیشکســوتانی هســتند که نمی شــود اســم آنها را 
ایــن طوری خطاب کرد. بعضی هایشــان 6 صبح تا 6 شــب 
در صفحــات مجازی اند و همه فکرشــان این اســت که آنها 
از بســکتبال چیــزی نبرده انــد. با ایــن تناقض مگر می  شــود 

بسکتبال را اداره کرد.«
او بــا  در پیــش بــودن پنجــره دوم جــام جهانی بســکتبال 
در۵ اســفند و بازی های تیــم ملی، بر برپایی مجمع و انتخاب 
رئیس فدراســیون برای یک دوره ۴ ســاله تأکیــد می کند: »هر 
چقــدر مجمع به تعویق افتاد به حاشــیه های بیشــتری دامن 
زده شــد. مجمــع نزدیــک بــه ۷۰ عضــو دارد کــه اعضــای آن 

رئیس آینده را انتخاب می کنند.«

بسکتبال ظرفیت پولدارکردن همه را ندارد

پیرعباسی: جو بسکتبال پرتنش و استرس زاست
آشفته بازار تنیس روی میز

انتخابی تیم ملی کشک است 

تیم های منتخب کشــتی آزاد این روزها درگیر 
شرکت در رقابت های مســابقات بین المللی 
یاشــــاردوغو و دانکلــوف اســت. محســن کاوه 
مدیــر تیم های ملی کشــتی  آزاد درخصوص 
شــرکت کشــتی گیــران در ایــن مســابقات بــه 
خبرنــگار »ایــران« می  گویــد: »ایــن دو رویداد 
به عنوان دیدارهای دوســتانه، در آماده سازی 
و نحــوه مقابلــه بــا حریفــان مطــرح و نامدار 

خارجــی، بویژه برای کشــتی گیران جوان و کم 
تجربــه ما، نقــش و تأثیر بســیار زیــادی دارد. 
بــه همیــن دلیــل در کنــار تعــدادی از نفرات 
باتجربــه و مدعی تیم ملی، گروهی از جوانان 
را نیز به این مســابقات می  فرســتیم تا چشــم 
بســته و بدون تجربــه به میادین رســمی وارد 
نشوند.« بعــد از انصراف تیم ســهند از اعزام 
به بلغارســتان، تعدادی از نفــرات مورد نظر 

کادر فنی تیم ملــی به جام دانکلوف می  رود: 
»با حمایت رئیس فدراســیون، اقدامات لازم 
بــرای این اعزام فراهم شد و مطمئنم منافع 
ایــن حضــور را در میادیــن رســمی خواهیــم 
دید. با توجه به اینکه جام یاشــــاردوغو اولین 
رقابت دارای رنکینگ اتحادیه جهانی کشــتی  
محســوب می  شود و اکثر تیم ها در سال 2۰22 
بــا نفرات خوبی شــرکت می  کنند تــا امتیازات 

لازم بــرای محاســــبه در قرعه کشــی قاره ای و 
جهانــی کســــب کنند، لــــذا عملکــرد و نتایج 
کشــتی گیران اعزامــی ما هــم اهمیت خاصی 
خواهــد داشــت. هرچنــد کســــب امتیــــاز در 
رنکینگ جام یاشــــاردوغو به منزله عضویت 
در تیــم ملــی نخواهــد بــود.« او درخصــوص  
چرخــه تیم ملی برای معرفی نفرات اعزامی 
بــه قهرمانــی آســیا بیــان می  کند: »قرار شــــد 

قهرمانــی  بــه  کشــور  قهرمانــی  اول  نفــرات 
آســــیا بروند. قطعــاً کشــتی گیران مدعی تیم 
ملــی با آمادگــی لازم، نقش زیادی در کســب 
نتایــج مورد نظر دارند. با توجــه به اینکه اکثر 
کشــتی گیران مطرح رده های ســــنی جوانان و 
بزرگسالان درگیر مســــابقات متعدد هستند، 
لذا فعــلًا برای شــــروع برنامه هــای تیم امید 

فرصتی نیســت.«

کاوه: برای امیدها فرصت تمرین نداریم


